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Vragen van het lid Van der Ham
(D66) aan de minister van Justitie
over het hoofddoel van het
Nederlandse drugsbeleid.
(Ingezonden 19 augustus 2008)

1
Hoe beoordeelt u de uitspraak van
het parket Haarlem «Dat mensen hun
hele voorraad in één keer opsnoepen
is niet onze verantwoordelijkheid», op
de vraag of het huidige drugsbeleid
leidt tot meer gezondheidsrisico’s en
een hoger drugsgebruik?1

2
Deelt u de mening dat de beperking
van de volksgezondheidschade nog
steeds het hoofddoel is van het
Nederlandse drugsbeleid?

3
Deelt u de mening dat het politie en
justitie rekening moeten houden met
het effect van de manier waarop ze
de wet handhaven op het gedrag van
drugsgebruikers?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van de leden
Halsema en Azough (beiden
GroenLinks), ingezonden 15 augustus
2008 (vraagnummer 2070827480),
van het lid Van der Ham (D66),
ingezonden 19 augustus 2008
(vraagnummer 2070827500) en van
het lid Bouwmeester (CDA),

ingezonden 19 augustus 2008
(vraagnummer 2070827550).

1 de Volkskrant, 15 augustus 2008.
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